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Kamu hírek helyett
A napokban a  Tapolca és 
környéke Honvéd Bajtár-
si Egyesület és a TÁMK 
szervezésében tartott elő-
adást dr. Tálas Péter egye-
temi tanár, elemző-kutató 
„A közép-európai térség 
biztonsága napjainkban” 
címmel. Aki azt gondolja, 
hogy egy ilyen program 
biztosan nagyon unalmas, 
az téved. A különböző 
nézőpontokat, a politikai, 
gazdasági események hét-
terét megismerni ugyanis 
sokkal izgalmasabb, de 
legfőképpen hasznosabb, 
mint a „részrehajlított”, a 
befogadó számára erősen 
leegyszerűsített híreket 
nézni és hallgatni a televí-
zió előtt, vagy a világháló 
kamuhír tengerében ha-
lászva. A világ jelenkori 
eseményeivel kapcsolat-
ban elhangzott, hogy je-
lenleg két nagy törésvo-
nal észlelhető. Az egyik 
Európa és Oroszország 
között van, a másik Kí-
nától keletre található. Az 
itteni konfliktus abból in-
dul, hogy az ázsiai ország 
igyekszik csökkenteni az 
USA szerepét a régióban. 
Tálas Péter szerint Ame-
rika nem Oroszországban 
és nem Európában látja a 
veszélyt, hanem Kínában, 
ezért az ő törekvéseiket 
akarja megakadályozni–
hangsúlyozta a szakértő. 
Az előadást teljes terjedel-
mében rögzítettük, arról 
hamarosan írott tudósí-
tásban is beszámolunk./tl/

JEGYZETSiklósi Gergőt ünnepeltük 

“Siklósi Gergely párbajtőrvívó Tapolcáról jutott a világ tetejére” – hangsúlyozta a büszkeségre okot adó tényt 
Dobó Zoltán polgármester az aranyérmes olimpikont méltató ünnepségen, szeptember 7-én, szombaton. A baj-
nok, fiatal helyi vívók sorfala közt, a Queen klasszikusára, a We are the champions-re vonult a terembe, miközben 
a közönség, a tapolcaiak álló tapssal fogadták... Folytatás az 5. oldalon Tapolcai olimpiai...címmel                    Fotó: mt 

Az esősre, hűvösre for-
dult időjárásra való 
tekintettel, a Csobánc 
Művelődési Házban tar-
totta meg idei szüreti 
mulatságát Diszel vá-
rosrész. 

A megjelenteket Rózsa 
Dávid, Diszel új önkor-
mányzati képviselője és 
Dobó Zoltán polgármes-
ter is köszöntötte. Saj-
nos ezúttal elmaradt a 
hagyományőrző szüreti 
felvonulás, de nem ma-

radt el Dr. Renner Sándor 
plébános szőlőharang ál-
dása, Sály Gyula kisbí-
ró tréfás rímekbe foglalt 
hirdetménye, a Batsányi 
Táncegyüttes, a Csobánc 
Népdalkör és a Tapolcai 
Musical Színpad pro-
dukciója, ahogy a szüreti 
lakoma és a bál sem. Az 
esemény idén is a tapolcai 
önkormányzat, a Tapol-
ca Kft. és a lelkes helyiek 
támogatásának, összefo-
gásának köszönhetően jö-
hetett létre. /Írás, fotót: tl/

Idén tető alá került Diszelben 
a szüreti mulatság

Sály Gyula kisbíró, mellette Albrechtné Kotroba Tímea-Albrecht Zsolt bíróházaspár
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Távfűtés, strand üzemel-
tetés, helyi buszok, fize-
tős parkolók, házkezelés, 
közterületek karbantar-
tása. Hat fő terület, ame-
lyet a Tapolcai Városgaz-
dálkodási Kft., illetve a 
CselleHáz Kft. lát el vá-
rosunkban. Mindegyik 
külön-külön is közvetle-
nül és érzékenyen érinti 
a lakosságot. A Tapolcai 
Média vendége volt a na-
pokban Gáspár András 
igazgató, akit a két ön-
kormányzati tulajdonú 
cég működéséről, idei 
eredményeiről, gondja-
iról és terveiről kérdez-
tük.

A tapolcai termálstrand 
számára az idei nyár re-
kordbevételt hozott, igaz, 
így is éves fenntartásának, 
költségeinek felét tudta 
kitermelni – tudtuk meg 
Gáspár Andrástól.

– Strandunk csúcsot dön-
tött az idei nyáron, egy 
héttel meghosszabbítottuk 
a szezont, több mint 40 
ezer fizető látogatónk volt, 
a bevétel pedig meghalad-
ta az 50 millió forintot. 
Összehasonlításképpen, 
15-16 milliós bevétellel 
kezdtünk, amikor né-
hány éve megnyitottunk. 
Idén több olyan napunk 
is volt, amikor a bevétel 
elérte az egymillió forin-
tot, méghozzá úgy, hogy 
zsúfoltságról még nem is 
kellett beszélnünk. A visz-
szajelzésekből úgy láttuk, 
a legtöbben megtalálták 
azt az élményt, amiért ér-
demes volt jegyet váltani, 
hiszen tisztában voltak 
azzal, hogy a miénk egy 
kicsi, elsősorban csalá-
dok számára megfelelő 
strand. Amit nagyon di-
csértek a látogatóink, az 
a dolgozók kedvessége, a 
tisztaság, az árnyékos te-
rületek nagysága, illetve 

a Diák- és Közétkeztető 
Kft. által üzemeltetett büfé 
és lángosozó színvonala, 
kínálata. Akik kevésbé 
kedvelték a tapolcai für-
dőt, azok leginkább azt 
hiányolták, hogy nincs 
külön úszómedence, így 
a sok fürdőző között a 
csúcsidőben gyakorlatilag 
lehetetlen volt úszni. A 
termálvíz hozama, meny-
nyisége elegendő volt, 
viszont a 38 fok kevés. A 
termálvíz a forgatással is 
jelentősen veszít a hőfo-
kából, azt melegíteni kell, 
ami sok áramot, energiát 
igényel. (A korabeli városi 
strandok vizét a régi tech-

nológiának megfelelően 
nem forgatták, hanem a 
vizet egyszerűen leenged-
ték, majd újra feltöltötték. 
Ma már nincs így- árulta 
el az igazgató.

Amíg a strandfürdő épüle-
teinek, zöldterületeinek és 
gépi berendezéseinek kar-
bantartása értelemszerűen 
az őszi, téli, tavaszi napok-
ra esik, addig a távfűtésé 
nyárra. 

– Készen áll a rendszer, 
bármikor tudjuk indítani. 
...Folytatás a 3. oldalon 
„Hőközpontunk ma már 
teljesen....  címmel...

Rekordbevétel a strandon, szeptember 15-től indulhat a fűtési szezon…

Gáspár András

A VG Kft. igazgatója a Tapolcai Média stúdiójában
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A fűtési szezon nálunk 
szeptember 15-től kezdődik, 
de akkor indulunk csak, ha a 
közös képviselő, a ház meg-
bízottja azt a Városgazdál-
kodási Kft-től kifejezetten 
kéri. Ezen a területen jelen-
leg nincsen létszámproblé-
mánk. Répás Vince kollégám 
a helyi távfűtés mindentu-
dója és Kovács Tamás infor-
matikusunk együttműkö-
désben gondoskodott róla, 
hogy teljesen automatizált 
legyen a hőközpont. A rend-
szer működtetéséhez ma 
már kevés ember kell. Há-
rom éve fejeztük be a háló-
zatunk cseréjét, mindössze 
120 méternyi olyan szakaszt 
hagytunk érintetlenül, amely 
jó állapotban volt, nem volt 
érdemes miatta feltúrni a 
várost. Gyakorlatilag néhány 
éves, szinte új csövek vannak 
a földben betoncsatornába 
fektetve és szerencsére a gáz 
ára is szép lassan lecsökkent, 
amely az energiahivatal által 
szabályozott, ma már vállal-
ható szint.

Az idei nyár jobb helyi ide-
genforgalmi adatainak 
eredményeként, 15-20 szá-
zalékkal nőtt a parkolásból 
származó bevétel Tapolcán.

Polgármester úr kérésére 
lecseréltük a három legfor-
galmasabb hely parkolójegy 
automatáját bankkártyásra. 
Egy kivételével beváltak, 
hozták azt, ami elvárható, az 
autósok kedvelik a haszná-
latukat. A többi automatát 
viszont nem tervezzük cse-
rélni, hiszen az darabonként 
kétmilliós költséget jelen-
tene, ráadásul a régi gépek 
sem eladhatók. Általában 
nincs bajunk az ötéves esz-
közökkel sem, ha mégis, 
Kovács Tamás kollégánk na-
gyon precízen ellátja a kar-
bantartásukat.

A városi tulajdonban álló 
épületek, házak üzemeltetése 
nem a VG Kft. leghálásabb 
feladatai közé tartozik – árul-
ta el Gáspár András igazgató. 

– Problémás terület. Az épü-
letek állaga folyamatosan 
romlik, ami nem kis költsé-
get, évente több százmilliós 
kiadást jelent. Tavaly építész 
alvállalkozók bevonásával 
elkészítettük a város összes 
önkormányzati ingatlaná-
nak állapotfelmérését. A fő 
probléma, hogy a viszonylag 
sok vállalkozó által végzett 
nyílászáró cserén kívül, szin-

te alig akad olyan cég, szak-
ember, aki rendelkezésünkre 
tudna állni. Csak példaként 
említem, hogy egy kémény 
bontására és újrafalazására 
szinte lehetetlen kivitelezőt 
találni.

Jók a vélemények a város új 
helyi buszairól. 

– Ma már elvárás, hogy le-
gyen klíma a buszokban, a 
korábbiakban sajnos nem 
volt, és a járművek fém tartó-
szerkezetei is erősen korro-
dáltak voltak. Amikor a két 
használt, de kitűnő állapotú 
kék svájci buszt megvettük, 
az egyikben működött a klí-
maberendezés, a másikba be 
kellett szereltetnünk. Ezek 
megkímélt járművek, nem 
rozsdásak, olyan országból 
jöttek, ahol az utakat fűtik és 
alig sóznak, bízunk benne, 
hogy tartósak lesznek. Busz-
sofőrjeink nyugdíj mellett 
végzik a munkát, de jól bír-
ják. Egyébként véleményem 
szerint új, 200 milliós bu-
szokat egy Tapolca méretű 
városnak nem szabad vásá-
rolnia, ha csak az állam nem 
rendezi a számlát 100 száza-
lékos, vagy nagyon kedvező 
pályázati támogatással.

Gáspár András a VG. Kft . 
mellett, a CselleHáz kft. igaz-
gatója is. Úgy fogalmazott, 
a CselleHáz Kft. Ködbaum 
József műszaki igazgató sze-
mélyében egy kiváló, lelki-
ismeretes kollégával az élen 
végzi a cégre háruló jelentős 
és sokrétű városüzemeltetési 
feladatokat. 

A CselleHáznál a dolgozói 
állomány feltöltése mindig 
nagy probléma. Jelenleg öt 
ember van a cégnél, akire 
mindig számíthat a veze-
tés, ezt a munkaterületet 
azonban nehéz ellátni ennyi 
emberrel. Ha késik emiatt 

mondjuk a fűnyírás, akkor 
azonnal jön a kritika. Ezek 
a kritikák természetesen 
jogosak, hiszen az elvég-
zett munkában mérhető a 
teljesítmény. A CselleHáz 
Kft-t teljes egészében az 
önkormányzat finanszí-
rozza. Ha embert akarunk 
felvenni, akkor egyeztetni 
kell a várossal, jelezni, hogy 
szükségünk lenne rá. Két út 
van előttünk: vagy megpró-
báljuk megemelni a dolgo-
zói létszámot a feladatokra 
alkalmas emberekkel, vagy 
meg kell próbálnunk egyes 
feladatainkat alvállalkozók-
nak kiadni. /Töreky L./

„Hőközpontunk ma már automatizált, a fűtés társasházanként kapcsolható”

A hosszú kánikula a strand látogatottságára és jegybe-
vételeire kifejezetten jó hatással volt             Fotó: archív

20 éves a limfóma világ-
nap. Szeptember 15-én 
zöld színnel a limfóma 
világnapjára, kékkel pe-
dig a nemzetközi prosz-
tata napra hívjuk fel a 
figyelmet. 

-Rávilágítunk, hogy a be-
tegséggel kapcsolatos tü-
netek korai felismerése, 
a korai diagnosztika és 
kezelés, elengedhetetle-
nül fontos a gyógyuláshoz 
– tájékoztatta lapunkat 
Dr. György Annamária, a 
Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézet Testi-
Lelki Egészségfejlesztési 
Központ irodavezetője.
– A globális ötle-

tet 2004-ben indítot-
ta a World Lymphoma 
Awareness Day (WLAD) 
a Lymphoma Coalition 
(LC) non-profit szerve-
zet. Célkitűzés volt, hogy 
a betegséggel kapcsolatos 
tudatosság erősítése érde-
kében felhívják a figyel-
met a tünetek felismeré-
sére, a korai diagnosztika 
és a kezelés fontosságára. 
Az idei év kampányté-
mája: “It’s Time for Some 
Honest Talk” – azaz “Itt 
az ideje egy őszinte be-
szélgetésnek”. A limfóma 
a nyirokrendszer megbe-
tegedése, melynek számos 
fajtáját lehet elkülöníte-
ni. A limfociták főként 
a nyirokrendszerben élő 
fehérvérsejtek, amelyek 
támogatják az immun-
rendszerünket a fertőzé-
sek és betegségek elleni 
küzdelemben. A felsza-
porodott rákos limfociták 
ezt az élettani funkció-
jukat nem képesek el-
látni. Limfóma esetén a 
limfociták kontroll nélkül 
növekednek, osztódnak, 
burjánzanak. A betegség 
főként a nyirokrendszert 
érinti, de más szervekre 
is kiterjedhet. A dagana-

tos betegségek közül az 
egyik legjobban gyógyít-
ható, kezelhető betegség-
típus. Az onkológiában, 
a tradicionális kezelések 
mellett innovatív gyógy-
szerek is segítik a kezelést 
és a gyógyítást. A limfóma 
szerzett, nem öröklődő 
betegség, amely gyengült 
immunrendszer mellett 
nagyobb eséllyel alakulhat 
ki. A kóros limfociták az 
egész szervezetben jelen 
vannak, de leggyakrabban 
a nyirokcsomókban gyűl-
nek össze, duzzanatot és 
szövetelváltozást okozva. 
A betegség bármely élet-
korban kialakulhat, lassú, 
illetve agresszív lefolyású 
is lehet.
A limfóma leggyakoribb 
tünetei: fájdalmatlan nyi-
rokcsomó duzzanat, visz-
szatérő láz, állandó visz-
ketés, általános fáradtság, 
indokolatlan fogyás, ne-
hézlégzés, köhögés, éjsza-
kai izzadás, étvágytalan-
ság, duzzadt mandulák, 
fejfájás.
A kezelést befolyásolja a 
betegség típusa és stádi-
uma, hogy újonnan diag-
nosztizált vagy kiújult, a 
beteg egészségi állapota és 

életkora. Még az azonos 
típusban és azonos stádi-
umban történő kezelések 
is minden esetben egyén-
re szabottan történnek. A 
világnapok és a limfóma 
világnapjának idei kam-
pánytémája is arra fóku-
szál, hogy idejébe vegyük 
észre a tüneteket és mie-
lőbb forduljunk szakem-
berhez. A világnap színe a 
lime zöld, mely a remény 
színe is. Vigyázzanak 
egészségükre, fordítsanak 
időt az egészségfejlesztés-
re!
 
A nemzetközi prosztata 
napot szintén szeptember 
15-én tartják meg. Az Eu-
rópai Urológus Társaság 
kezdeményezte azzal a cél-
lal, hogy felhívják a lakos-
ság figyelmét a szűrővizs-
gálatok fontosságára és a 
férfiak egyik leggyakoribb 
halálokának, a proszta-
tarák megelőzésére. Az 
Egészségügyi Világszer-
vezet előrejelzése alapján 
2050-re 96%-kal emel-
kedhet a megbetegedés-
ben szenvedők száma. A 
szűrővizsgálatok kiemelt 
célja, hogy a betegségeket 
– például a daganatokat – 

korai szakaszban, még a 
tünetek megjelenése előtt 
felfedezzék. Amennyiben 
családi érintettség áll fenn, 
már 45-50 éves kor előtt 
fontos a rendszeres szűrés.
A prosztataszűrés ajánlott 
azoknak a férfiaknak, akik 
az alábbi, a prosztata prob-
lémákra jellemző tünete-
ket észlelik: – gyakori vagy 
sürgető, illetve nehéz vagy 
kellemetlen vizeletürí-
tés, vér a vizeletben vagy 
az ondóban, hátfájdalom 
az ágyék magasságában, 
combban vagy csípőben 
érzett fájdalom. Ismerje 
fel és előzze meg a prob-
lémákat! Tünetek esteén 
forduljon urológushoz! Az 
egészség érték, melynek 
megőrzéséről is szükséges 
őszintén beszélgetni. A 
prevenció nem más, mint 
befektetés a mindennapja-
inkba – hangsúlyozta Dr. 
György Annamária. /tl/

Őszinte beszélgetés komoly betegségek megelőzéséről

Dr. György Annamária

Figyeljünk rá!
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Július közepétől – a kö-
zelmúltban megszerzett 
engedélyek birtokában 
– hivatalos, hatósági ré-
gészeti tevékenységet 
végezhet a Wass Albert 
Könyvtár és Múzeum. 
Győrffy-Villám Zsom-
bor régész, a pécsi Janus 
Pannonius Múzeum al-
kalmazottja, a két in-
tézmény között létrejött 
szerződés alapján, a hét 
egy napján a tapolcai mú-
zeum munkatársaként 
segíti a tapolcai járás tár-
gyi emlékeinek feltárását 
– tájékoztatott dr. Décsey 
Sándor, a Wass Albert 
Könyvtár és Múzeum 
igazgatója.

– Augusztus elsejével 
kezdtük el a munkát, ez 
már a többedik alkalom, 
hogy terepen vagyunk – 
árulta el az igazgató a plé-
bániakertben végzett ta-
lajradarozási munkálatok 
szünetében.
– Voltunk már Gyulake-
sziben egy fémkeresős 
lelőhely felderítésen, dol-
goztunk Nemesgulácson, 
de Raposkán is talajra-
daroztunk már. Most itt 
Tapolcán dolgozunk a 
plébániához tartozó ud-
varrészben, ahol már 
1987-88-ban dr. Törőcsik 
Zoltán vezetésével zajlot-
tak ásatások. Akkor római 
kori falak, illetve korai 
neolitikumkori tárgyak 
kerültek elő a föld alól. 
Most nem ásunk, hanem 
gépekkel nézünk be a föld 
alá, hogy kiderítsük, a 80-
as években felfedezett fa-
laknak vannak-e csatlako-
zásai, vannak-e még nem 
feltárt falak a helyszínen. 
Dr. Décsey Sándor hozzá-
tette, ezentúl a környék-
ben zajló beruházásoknál, 
minden olyan helyen, ahol 
30 centiméternél mélyebb 
talajmunkát terveznek, a 
tapolcai intézmény végez-
heti a hatósági eljárásban 

előírt régészeti vizsgálato-
kat.
Győrffy Villám Zsombor 
örömmel számolt be róla, 
hogy már a plébáni udvari 
vizsgálatok első tíz perce 
is kifejezetten eredményes 
volt, hiszen a fémkere-
sős kutatás során, többek 
között harmadik századi 
Aurelius ezüstpénz, vas 
ágyúgolyó, korabeli cse-
réptető maradványok 
bukkantak elő alig egy 
ásónyomnyi mélységből. 
A fiatal régésztől meg-
tudtuk, a talajradarozás 
csak az első munkafázis, 
hiszen a mért eredménye-
ket később számítógépre 
kell vinni, ki kell értékelni 
és térképre helyezni. – Jó 
dolog, hogy vannak alap-
rajzaink a korabeli római 
épületekről, de még jobb, 
ha olyan tárgyakat is ta-
lálunk, amelyek keltezik 
nekünk ezeket az épülete-
ket, illetve később kiállítás 
formájában is bemutatha-
tók – mondta. Hozzátet-
te, régészeti szempontból 
Tapolca rendkívül gazdag 
hely, hiszen gyakorlatilag a 
kőkortól napjainkig lakott 
volt, ennek megfelelően 
több ezer év emlékei hal-
mozódtak fel a földfelszín 
alatt.
Hangodi László történészt, 
a Wass Albert Könyvtár és 
Múzeum főmuzeológusát, 
mint akkori szemtanút és 
résztvevőt arról kérdeztük, 
hogy miként emlékszik 
vissza az 1987-88-as, dr. 
Törőcsik Zoltán szemé-
lyéhez szorosan kötődő 
tapolcai régészeti feltárá-
sokra, amelyek ugyanezen 
a helyszínen zajlottak, il-

letve miért szakadtak meg 
végül a munkálatok.
– 1987 nyarán kezdődtek 
az ásatások, akkoriban 
krumpli ágyássorok között 
lépdelve már római kori 
tegulák (peremes tetőfedő 
tégla) darabok sokasága 
sárgállott ki a talajból. Kü-
lönösképpen nem kellett 
a talajt túrni sem, hiszen 
a felszínen már látszottak 
a későcsászárkori díszített 
kerámiatöredékek. A kuta-
tóárkokban nagyon hamar 
kirajzolódtak a nagy alap-
területű támpilléres kő-
épületek alapfalai, jöttek a 
szebbnél szebb római kori 
leletek. Akkor még a mű-
szeres, detektoros keresés 
nem volt jellemző, ennek 
ellenére fémeket is talál-
tunk, római kori tűzcsi-
holót, vaskulcsot és egyéb 
extraságokat is. Később 
elhomályosította a római 
kori falak feltárásának 
nagy örömét az újkőkori 
emlékek felfedezése, amely 
akkoriban elvarázsolta a 
szakmát, elvonva a figyel-
met a római emlékekről. 
Onnantól kezdve nem úgy 
kezdődött Tapolca törté-
nete, hogy “Tapolca már 
a római korban is…, ha-
nem Tapolca földjén már 
az őskori ember is… Dr. 
Törőcsik Zoltán múzeum 
igazgató már az újkőkori 
leletekre koncentrált, a ró-
mai ásatások kutatóárkait 
visszatemettük, a feldolgo-
zó munka után a Tapolcai 
Múzeum Könyvtára soro-
zat első része Tapolca és a 
városkörnyék kőkori em-
lékeit dolgozta fel tudomá-
nyos alapossággal. 
                            /Töreky L./

Talajradarozás és detektoros fémkeresés 
Ezüstpénz, ágyúgolyó, római tetőcserép is előkerült a plébániakertben

Győrffy-Villám Zsombor

Munka közben a régészcsapat                               Fotók: tl

80 éve 326 zsidó családot, 
összesen 734 személyt 
hurcoltak el Tapolcáról, 
hogy náci koncentrációs 
táborokba szállítsák őket.

A hajdani gettó bejárata, a 
Kossuth Lajos és a Csányi 
László utca kereszteződése 
2002 óta az áldozatok em-
lékhelye. Vasárnap délelőtt 
itt zajlott a megemlékezés, 
itt hangzott fel ismét a gyá-
szolók kádisa.   A megemlé-
kezők előtt Totha Péter Joel 
rabbi, a Tábori Rabbinátus 
vezető tábori rabbija és 
Fekete Dániel kántor adott 
egyházi szolgálatot. – Ho-
gyan történhetett meg 
mindaz a gonoszság, ami 
megtörtént velünk? Nincs 
válasz a hatmillió áldo-
zatra, nincs válasz a hat-
százezer magyar elhurcolt, 

elpusztított emberre. Emlé-
kezzünk rájuk és azokra is, 
akiknek megszületni sem 
volt lehetőségük-fogalma-
zott a rabbi, aki a Talmudot 
idézve üzent: “Aki meg-
ment egy életet, egy egész 
világot ment meg”. Koszo-
rút helyezett el az emlék-
táblánál a leszármazottakat 
képviselve Vidosa Károlyné 
és Kozári Józsefné, a tapol-
cai önkormányzat nevében 
Dobó Zoltán polgármester 
és Puskás Ákos alpolgár-
mester, illetve a Hit Gyü-
lekezet tapolcai csoportja 
nevében Mézes András 
pásztor és Mézes Csilla. Az 
elhurcoltak emléktáblájá-
nál Mézes András helyezte 
el a gyászolók virágait. A 
megemlékezések később a 
helyi izraelita temetőben 
folytatódtak. /Írás, fotó: tl/

Az elhurcoltakra emlékeztek

Megemlékezés, koszorúzás a Csányi utcai emlékhelyen

A legszebb bibliai ihletésű 
helyi gyermekrajzokból 
nyílt kiállítás a tapolcai 
p l é b á n i ate mp l om b a n 
szombaton, az Ars Sacra 
Művészeti Fesztivál Nyi-
tott Templomok Napja al-
kalmából.

Köszöntőjében Patonai 
Szilvia, a Nagyboldogasz-
szony Általános Iskola igaz-
gatója a templomi kulturá-
lis esemény, illetve a hozzá 
szorosan kapcsolódó gyer-
mekrajz kiállítás apropójá-
ról, hátteréről fogalmazott 
meg gondolatokat. A kiál-
lított gyermekalkotásokat 
Burucsné Walla Barbara ta-
nárnő mutatta be a jelenlé-
vőknek. - Azt tapasztaltam, 
hogy a gyermeki fantázia 
úgy képes ábrázolni, ahogy 
mi felnőttek már nem va-
gyunk képesek. Amikor 
a kiállítótérbe lépünk, azt 
észleljük, hogy lüktetés, 
színek, vagyis maga az élet 
vesz körül bennünket. A 
Szűzanya és a róla készült 
gyermeki alkotások átra-
gyognak, megemelnek és 

új értelmet adnak. Figyel-
jük meg ezeken a műveken, 
hogy a gyermekek mennyi-
vel fogékonyabbak nálunk 
arra az élettel telített világ-
ra, ami körülvesz bennün-
ket... Az egyházi kulturális 
eseményről a muzsika sem 
hiányzott. A katolikus is-
kola kórusa Bognárné Szá-
szik Melinda vezényletével 
adott szép műsort, de Fe-
kete Gábor kántor orgona-
játékában és az általa vezé-
nyelt Nagyboldogasszony 
Római Katolikus Plébánia 
kórusának előadásaiban és 
a zeneiskola tanárainak já-
tékában is gyönyörködhe-
tett a közönség. /tl/

A megújulás csodája
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Tapolca olimpiai bajnokát nagy szeretettel fogadta szülővárosa
...Folytatás a címoldalról...
Az olimpia egy olyan ese-
mény, amely azokat a né-
zőket is a képernyők elé 
vonzza, akik egyébként 
a mindennapokban nem 
néznek sportközvetítése-
ket. Az érdeklődés pedig 
fokozódik, ha egy magyar 
sportoló küzd meg más 
nemzetek képviselőivel. 
Egy jól kiérdemelt diadal 
óriási örömet szerez az 
egész országnak és min-
denki büszkén hirdeti: 
“Van még egy aranyunk!” 
Mert az olimpián szerzett 
győzelmet, nem csak a 
nyertes sportoló eredmé-
nyei közé sorolják, hanem 
egy egész nemzet sikerének 
tekintik. Az öröm talán 
akkor a legnagyobb, ha a 
dicsőséget egy olyan ember 
éri el, akivel egy településen 
élünk, ugyanazon utcákon, 
tereken jártunk, akivel kö-
zös ismerőseink, barátaink 
vannak.

Az aranyérmes bajnok 
ünneplése a Wass Albert 
Könyvtár és Múzeumban 
kezdődött. Az intézmény-
ben Siklósi Gergely meg-
tekintette a közelmúltban 
nyílt, Tapolca géniuszai cí-
met viselő állandó tárlatot. 

A látogatásra elkísérte őt 
többek között Boczkó Gá-
bor, a Magyar Vívószövet-
ség szövetségi kapitánya 
is. A zárt körben megren-
dezett eseményen a tapol-
cai olimpikon megemlé-
kezett egykori edzőjéről, 
Szalay Gyöngyiről, és a 
helsinki olimpián arany-
érmet szerző Csermák 
Józsefről. Az első tapol-
cai olimpiai bajnok érmét 

Gergő a kezébe is foghatta 
a tárlat megtekintése so-
rán. A múzeum igazga-
tója, dr. Décsey Sándor a 
sikerekkel kapcsolatban 
úgy fogalmazott, hogy Ta-
polca már annyi olimpiai 
érmet tudhat magáénak, 
amennyi egy országnak is 
dicsőségére válna. Az ese-
mény a postaparkolóban 
álló Olimpiai emlékkőnél 
folytatódott, amelyre Sik-
lósi Gergely neve már ko-
rábban felkerült a tokiói 
olimpián elért eredményé-
nek köszönhetően. Innen 
az ünneplők csoportja a 
Hősök terére vonult, ahol 
ünnepélyes faültetésre ke-
rült sor. Az esemény alatt a 
Tapolcai Vívóklub ifjú tag-
jai álltak sorfalat. A követ-
kező helyszín a Csermák 
József Rendezvénycsar-
nok volt, ahová Péni Béla 
vezényletével, a Tapolcai 
Ifjúsági Fúvószenekar fú-
vósainak kíséretében vo-
nultak át az ünneplők. A 
csarnok előtt a tapolcai 
sportegyesületek tagjaiból 
álló gyerekek fáklyát tart-
va várták az aranyérmes 
sportolót és kíséretét. Itt 
Csermák József kalapács-
vető fájának megkoszo-
rúzása volt a program. A 

rendezvénycsarnok ter-
mében elsőként Kovács 
Melinda, a városi televízió 
főszerkesztője köszöntötte 
a megjelenteket és hívta 
színpadra a tapolcai olim-
pikonokat, akiket termé-
szetesen óriási taps foga-
dott. Majd Siklósi Gergelyt 
szólították, aki a fiatal ta-
polcai vívók sorfala közt, a 
Queen klasszikusára, a We 
are the champions-re vo-
nult a terembe, miközben 
a közönség állva tapsolta a 
bajnokot.
A színpadon Gergőt első-
ként Rédli András olimpiai 
bronzérmes párbajtőröző 
köszöntötte, aki elmond-
ta, hogy nagyon megható, 
hogy a város ilyen tiszte-

lettel és szeretettel fogad-
ja az ünnepeltet. András 
felidézte a párizsi olimpia 
néhány pillanatát és el-
árulta, hogy a feleségével 
milyen izgalmak közepet-
te szurkoltak a vívóknak. 
Hozzátette, meglátása sze-
rint Gergő és csapata az 
elkövetkező két olimpián 
is esélyes az éremszerzés-
re.
A vívás szépségét felidéz-
ve a Tapolcai Vívóklub 
négy növendéke tartott 
bemutatót a közönségnek 
Keszler Dávid edző ve-
zényletével.
A város nevében Dobó 
Zoltán polgármester kö-
szöntötte Siklósi Gergelyt 
és a díszvendégeket. Be-
szédében úgy fogalma-
zott, hogy egy sportoló 
nem szerezhet országának 
nagyobb örömet annál, 
minthogy az emberi kul-
túra egyik legnagyobb 
seregszemléjéről, az olim-
piáról aranyérmet hoz 
el. Hozzátette, rendkívül 
büszke az elért eredmény-
re, és a város képviselőinél 
kezdeményezni fogja Ger-
gő díszpolgárrá avatását.
A köszöntők és az ajándé-
kok átadása után Havasi 
Gábor, a Tapolca Média 
munkatársa kérdezte a 
sportolót. Gergő szép 
gesztusként állva köszön-
te meg a közönségnek és a 
városnak a szívélyes fogad-
tatást. Elmondta, nagyon 
meghatja az a szeretet, 
amit itthon, a szülővá-
rosában kap. Hozzátette: 
“Amikor csapatommal 
megnyertem az olimpiai 
bajnoki címet, akkor nem 
arra gondoltam, hogy én 
olimpiai bajnok vagyok, 
hanem arra, hogy Tapolca 

második olimpiai bajnoka 
vagyok.” A színpadi be-
szélgetésből az is kiderült, 
hogy Boczkó Gábor és 
Rédli András már gyerek-

korában is nagy hatással 
volt Gergőre, és amikor a 
terembe lépve meglátta az 
ifjú vívókat, eszébe jutott, 
hogy annak idején pont 
innen indult el ő maga is.
Gergő a párizsi esemé-
nyeket felidézve elmesélte, 
hogy a páston több olyan 
pillanata is volt, amikor 
fejben előre tudta, hogy 
be fogja vinni a találatot.
Az est végén a műsorve-
zető felhívta a figyelmet 
arra, hogy Siklósi Gergely 

a magánéletében is pél-
damutató. 2017 óta tag-
ja a Magyar Honvédség 
Sportszázadának, ahol az 
olimpia után megkapta a 

hadnagyi címet. Siklósi 
azt is elárulta a közön-
ségnek, hogy büszkén vi-
seli az előléptetéssel járó 
aranycsillagot.
Az est zárásaként lehe-
tőség nyílt az ünnepelt 
bajnokkal egy-egy közös 
fénykép készítésére, ami 
iránt óriási volt az érdek-
lődés. A technikusok már 
rég elpakolták a felsze-
reléseiket, de a sor alig 
látszott csökkenni. /írás: 
sz.z, /fotók: mt/

Ifjú tapolcai párbajtőrvívók gyűrűjében és aranykonfetti esőben a bajnok

Vajon mennyiben volt más Csermák József aranya 
1952-ből, mint amit Párizsban adtak a nyáron?

Újabb véset került a dicsőségtáblára                

Olimpiai emlékfa-ültetés a Hősök terénLátványos fogadtatás
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Hárommillió forintból 550 kisdiák iskolakezdését támogatják idén
A támogatás a Katolikus 
Karitász országos köz-
pontjának köszönhető-
en vásárlási utalványok, 
iskolaszerek, valamint 
támogatásba kapott is-
kola- és papír-írószerek 
formájában érkezik. Eb-
ben a tanévben a tapolcai 
Nagyboldogasszony Ró-
mai Katolikus Általános 
Iskolában rendezték meg 
az ünnepélyes átadót.

Patonai Szilvia igazgatónő 
köszöntőjében elmondta, 
a kinevezését követően, 
2023-ban új irányvonala-
kat határoztak meg, ame-
lyek a komplex munkához 
elkerülhetetlenek az isko-
lában. Előtérbe helyezték 
a keresztény közösséget 
megerősítő oktatást, prog-
ramokat. Megerősítették 
a természettudományos 
képzést, tehetséggondo-
zást, megreformálták a 
nyelvoktatást, ahogy a 
sport- és képzőművé-
szeti tehetséggondozást 
is. Ezeknek köszönhe-
tően rövid idő alatt szép 
eredményeket értek el, s 
örömmel csatlakoztak a 
“Legyen  öröm az iskola-
kezdés” elnevezésű segítő 
szándékú programhoz is.
Ghiczy László, a Veszp-
rémi Főegyházmegyei 

Karitász igazgatója kifej-
tette, a Katolikus Kari-
tász már tizennegyedik 
alkalommal hirdette meg 
a Legyen öröm az iskola-
kezdés programját. Célja, 
hogy a hátrányos helyzetű 
családoknak, diákoknak 
segítséget nyújtsanak, 
akik az esélyegyenlőség 
jegyében kezdhessék meg 
tanulmányaikat. – A szer-
vezetünk fontosnak tartja, 
hogy a rászoruló gyer-
mekeket ne csak az isko-
lakezdés kapcsán, hanem 
az év folyamán is segítsük. 
Szeretnénk, ha a nehéz 
sorsú diákok is ki tudnák 
bontakoztatni tehetségü-
ket, meg tudnák mutatni 
készségeiket és később is 
érvényesülni tudnának, 
így a társadalom húzó 
erejévé válhatnának. Az 
idei évben országosan 10 
ezer gyermek elérése a 
célunk. Az egyházmegyé-
ben hárommillió forint-
ból 550 kisdiák iskolakez-
dését tudjuk támogatni. 
A kezdeményezésünk 
az országos központnak 
köszönhetően vásárlási 
utalványok, vásárolt isko-
laszerek, valamint támo-
gatásba kapott iskola- és 
papír-írószerek formájá-
ban érkezik. Bízom benne, 
élményekkel, sikerekkel 

használják majd ezeket a 
gyerekek, kívánom, hogy 
a tanév sikerekben legyen 
gazdag és legyen öröm az 
iskolakezdés – hangsú-
lyozta.
Szijártó László, a Veszp-
rémi Főegyházmegyei 
Karitász lelki igazgatója 
korábban az új tanév meg-
nyitásakor is elmondta, 
nem könnyű egy évnyitó, 
jóval népszerűbbek az év-
zárók. – A Jóisten nekünk 
ajándékozta ezt a világot, 
földet, és ezt nekünk mű-
velnünk, gondoznunk 
kell. Tanulni, dolgozni 
kell, ne nyűgnek és teher-
nek érezzük. Azért kaptuk 
a világot, amelyben élünk, 
hogy széppé és jóvá te-
gyük, tegyünk tehát a 
szépségéért. Mindenki az 
Istentől kapott talentuma-
it tudja kamatoztatni, bő-
vüljetek, ne csak ismeret-
ben, hanem a szeretetben, 
a hitben és reményben 
is – kérte. Polgárdy Imre, 
a Veszprém vármegyei 
közgyűlés elnöke találó 
felütést választott: – Aki 
jó embert követ, az jó em-
berré lesz. Krisztusi úton 
halad a Karitász, büszke 
vagyok arra, hogy a vár-
megyei önkormányzat is 
segítséget nyújt, a Vesz-
prém vármegyei emberek 

is adakozók, segítőkészek. 
Ha egyszer jóságversenyt 
rendeznek, akkor a Vesz-
prém vármegyei emberek 
jó szereplésre számíthat-
nak – húzta alá. Vége-
zetül Csonka Nándor, az 
intézmény lelki igazgatója 
megáldotta az iskolakez-
dési csomagokat és utalvá-
nyokat. – Megérinteni azt, 
ami megérintett bennün-
ket. A Teremtő Isten való-
ban megérintett bennün-
ket. Szerető, gondviselő, 
ajándékozó és ebben az 
ajándékozó szeretetében 
lehajol minden emberhez, 
hozzánk. Mit kér cserébe? 
Hogy mi is megérintsük, 
és ne csak őt, hanem egy-
mást is, a lehajló, ajándé-

kozó szeretetben. Jó példa 
számunkra az önzetlenül, 
fogyhatatlanul ajándéko-
zó Isten. Milyen jó, hogy 
oda tudunk figyelni egy-
másra, észrevesszük a 
rászorulót, az örömöt, a 
könnyeket, a másik em-
bert. Megérinteni azt, 
ami megérintett, aki a tár-
sam. Isten áldását kérjük 
mindannyiunkra, hogy 
a Teremtőhöz hasonló-
an ajándékozó szeretetté 
válhassunk mindannyian 
– zárta gondolatait. Az 
iskola Mária Gyermekkó-
rusa Mária-énekekkel és 
versekkel örvendeztette 
meg a hallgatóságot. /írás, 
fotók:
veszpremiersekseg.hu– tl/

Polgárdy Imre a vármegyei közgyűlés elnöke adja át az 
írószereket az egyik érintett tanulónak     Fotó: érsekség

2024. augusztus 16-tól új 
vezetője lett a Tapolcai 
Járdányi Pál Zeneiskolá-
nak, Haga Kálmán sze-
mélyében. Hogy a váltás 
minél zökkenőmentesebb 
legyen, Péni Béla, az in-
tézmény előző igazgató-
ja, nyugdíjba vonulása 
után is segíti az iskolát.
 
Haga Kálmán 1992-ben 
kezdett el tanítani a Jár-
dányi Pál Zeneiskolában, 
Kendeh Gusztáv vezetése 
alatt. Pályájának kezdete 
érdekesen alakult. Az első 
évben sorkatonai szolgá-
latnak kellett eleget ten-
nie, így a tényleges okta-
tói munkát az iskolában 
1993-ban kezdte meg, 
mint szolfézs- és rézfúvós 
tanár. Ez az időszak egé-
szen 2000-ig tartott, ami-
kor is az akkori igazgató 
buzdítására kollégájával, 
Péni Bélával együtt főis-
kolai tanulmányokba kez-
dett, és 2003-ban vehette 
át rézfúvós tanári diplo-
máját. Új végzettségének 
köszönhetően egyre keve-
sebb szolfézs foglalkozást, 

de annál több hangszeres 
órát tartott az intézmény-
ben.    
Haga Kálmán az igazga-
tói pozíció betöltése előtt 
a zeneiskola informatikai 
kapcsolattartó posztját is 
ellátta. Ezzel számos ad-
minisztrációs feladat há-
rult rá, de ugyanakkor  

sok tapasztalatot is szer-
zett. Ennek is köszönhető 
többek között, hogy a kol-
légái úgy vélték, Péni Béla 
nyugdíjazása után neki 
kellene átvennie a vezetést. 
-A pályázatomat, az iskola 
igazgatói posztjára, azért 
is nyújtottam be, mert úgy 
gondoltam, hogy az intéz-
ménynek az lesz a legelő-

nyösebb, ha egy olyan em-
ber veszi át az irányítást, 
aki jól ismeri azt. Ezzel 
kapcsolatban konzultál-
tam az akkori vezetéssel 
és a tanszakvezetőkkel is, 
akik megerősítettek a dön-
tésemben – árulta el Haga 
Kálmán. 
Tanulólétszámát tekint-
ve a tapolcai zeneiskola 
Veszprém után a második 
legnagyobb a megyében. 
Jelenleg, több mint 360 
tanulója van. Érdekesség, 
hogy évről évre egyre több 
felnőtt diák iratkozik be az 
intézménybe. 
-Az egyik fő célom, a jelen-
legi növendékszám meg-
tartása, esetleg növelése. A 
demográfiai változás miatt 
a legfontosabb feladatom 
az itt tanító pedagógusok 
munkahelyének  megőrzé-
se. Másik célom, a kultúra 
minél szélesebb körben 
való terjesztése és a társin-
tézményekkel való együtt-
működés. Ezen kívül sze-
retnénk minél több városi 
és iskolai eseményen meg-
jelenni szereplőként- be-
szélt terveiről a zeneiskola 

vezetője. 
A pedagóguskart tekint-
ve a közelmúltban több 
hangszeres oktató is nyug-
díjba vonult. Haga Kál-
mánnak az igazgatói teen-
dők miatt pedig jelentősen 
lecsökkent az óraszáma. 
De szerencsére, a zavar-
talan működés érdekében 
több egykori zenetanár 
kolléga is vállal órákat, 
Haga Réka pedig rézfúvós 
oktatóként besegít a taní-
tásba. Örömteli továbbá, 
hogy az intézmény  új kol-
légákkal is gazdagodott. 
Haga Kálmán igazgatói 

feladatai mellett a Tapol-
cai Vegyeskar, a Keszthelyi 
Helikon Kórus és a Tapol-
cai Ifjúsági Fúvószenekar 
vezetését is örömmel látja 
el.  A fúvósoknál nagyon 
sok az általános iskolás 
növendék, ezért a reper-
toárba sok olyan darab is 
bekerült, ami közelebb áll 
a gyerekekhez. Szeretné, 
ha a zenélés minél inkább 
megtetszene a diákoknak. 
Úgy véli, ezzel tudja meg-
alapozni, hogy az új tagok 
szívesen maradjanak és 
egy ütőképes csapat váljon 
belőlük a jövőben. /sz.z/

Új igazgató a tapolcai zeneiskolában

Stúdiónk vendége volt Haga Kálmán igazgató 

Fontos szempont
volt, hogy az
iskola vezetését
egy olyan
pedagógus
vegye át, aki jól
ismeri az 
intézményt
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A Tapolcai Öregfiúk, Ba-
latonakali csapatát fogad-
ta a Veszprém megye III. 
csoport, második fordu-
lójában szeptember 1-jén, 
a tapolcai városi sportte-
lepen.

A döcögős első meccs után 
a hazaiak most is komoly 
összecsapásra készültek. 
Az első félidőt elsősorban 
a kihagyott helyzetek jel-
lemezték, az Öregfiúknak 
azonban sikerült egyet 
gólra váltani a 31. percben 
Szabó B. révén. A második 
játékrészben aztán bein-

dult a tapolcai „gépezet”: 
Szabados Á. az 52., míg 
Zámbó Sz. az 54. percben 
talált az ellenfél kapujába. 
Egy kis kihagyást követően 
dupláztak a korábbi gól-
szerzők: a 67. percben Sza-
bados Á. majd a 84.-ben 
Szabó Á. volt eredményes.
A TÖFC öt góllal nyert, 
így panaszra nem lehetett 
okuk a kilátogatóknak leg-
feljebb a kánikula miatt, 
ami még korántsem érez-
tette velünk, hogy a naptá-
ri őszbe léptünk volna. Ta-
polcai ÖFC - Balatonakali 
SE 5:0 /ks/ /fotó: ck, ks/

Ötöt lőtt a TÖFC Akalinak

„A második félidőben beindult a tapolcai gépezet”

Pápocon a rallycross DTS 
Cup 2024, ötödik fordu-
lóját, valamint a MAMS 
Short Track Országos Baj-
nokságát (speed quad) tar-
tották, szeptember 7-8-án. 

Az előfutamok között az 
időjárás okozta kedvezőtle-
nebb és izgalmasabb pálya-
körülményekkel is szembe 
kellett nézniük a verseny-
zőknek. 
Jánosi László DTS 2000 és 
Jánosiné Havasi Adrienn 
DTS1600+ kategóriában 
egyaránt első helyen vég-
zett. Jánosi L. továbbra is 
vezeti a tabellát, míg Jáno-
siné H. A., összesítettben 

Köcse J. mögött a második 
helyen áll. Jánosi Zalán Du-
sán, DTS Junior Miniben 
másodikként, DTS Junior 
Plusban pedig hetedikként 

ért célba. 
A DTS Cup szezonzáró fu-
tamára október 5-én kerül 
sor a Sümeg Ringen.
 /ks/ /fotó: DTS C, jha/

Pápoci győztes forduló

A Jánosi családból többen is érintettek a sportágban

Nem bírtak a Peremartonnal

A Városi Sporttelepen 
FAK Peremartont fogadta 
a TIAC VSE csapata a me-
gye II., második fordulójá-
ban.

Az első félidő nagy részét 
hazai támadások jellemez-
ték, de egyiket se sikerült 
gólra váltani. A játékrész 
második felében erőegyen-
súly alakult ki a két fél kö-
zött, amit Peremarton tört 
meg: Márffy B. 40. percben 
szerezte meg a vezetést, 
amire öt perc múlva ér-
kezett az egyenlítő válasz 
Makacsek-Molnár M. lö-
vésével. (1:1) A második 
félidőben peremartoni 
szabadrúgásból szöktetés 
után a kapu elé belőtt lab-
dát Dufek Zs. becsúszással 
tolta be a gólvonalon túlra. 
(1:2). A mezőnyjáték uralta 
a következő 20 percet itt-ott 
egy két kiugrási kisérlettel.  
Tapolcaiaknál jobb szél-
ső beívelés után Horváth 

R. hat méterről a kapufát 
lőtte szét, amiből egy ven-
dég kontra után a közeli 
lövést bravúrral védte a ta-
polcai kapus. Ezt követően 
peremartoni szöktetés után 
a hazai védelemnek kellett 
figyelnie, majd egy tapolcai 
gól következett, de a partjel-
ző a zászlaját a magasba in-
tette. A lesgól utáni időszak-
ban a küzdelmes játékra sok 
pontatlanság jutott mindkét 
oldalon, majd a vendégek 
labdaszerzése után egy szél-
ső beadást követően Márffy 
B. talált ismét a kapuba. A 
TIAC többet veszélyeztetett 
a következő percekben ami-
nek eredményeként a 88. 
percben egy kiugratás után 
Ludvig T. tíz méterről a ki-
jövő kapus mellett gurított a 
bal alsóba. (2:3) A harcias-
ság kevésnek bizonyult és a 
vendég kapu előtti bizonyta-
lanság nem maradt megtor-
lás nélkül.  TIAC VSE - FAK 
Peremarton  2:3 (1:1)

Küzdelmes játék, sok pontatlanság mindkét oldalon
Audi Hungária Streetball 
Challenge országos baj-
nokság döntőjét rendezték 
meg Budapesten a Ludovi-
ka Arénában, szeptember 
14-én, a Magyar Kosár-
labdázás Napja elnevezésű 
rendezvény keretein belül.

A Tapolcai Oroszlánok kor-
osztályukban első helyen vé-
geztek az előző fordulóban 
Veszprémben, ezúttal azon-
ban komolyabb akadályok-
kal kellett szembenézniük.
Az első mérkőzésen a fővá-
rosi Tündérlányokkal kerül-
tek szembe, akik bátrabb fel-
lépéssel uralták a mérkőzést 
és nem hagyták érvényesül-
ni a vendégeket, így 11-5-tel 
zárult a találkozó. A követ-
kező ellenfél Körmend volt, 
akiket egy agresszívabb és 
egyben technikásabb játék-
stílussal 11-3-ra győzték le 
magabiztosan. A győri Uni 
Kornissal szemben azonban 
már nem sikerült a bravúr. 
Küzdelemből nem volt hi-

ány, de az „egyszarvúval” 
nem bírtak és tulajdonkép-
pen az eredmény sem volt 
befolyásoló tényező a ta-
polcaiak szempontjából. Az 
oldalvonalról Fáncsi Dorián 
segédedző irányította az 
Oroszlánokat, akik becsüle-

tesen helytálltak és országos 
harmadik helyezéssel gaz-
dagodva tértek haza a tor-
náról.
A csapattagok: Gelencsér 
Bianka, Mészáros Blanka, 
Molnár Sára, Tóth Luca.
/ks/ /fotó: TVSE KSz/

Bronzéremmel zártak az Oroszlánok

A tapolcai lányok oroszlánként harcoltak Budapesten

A CEZ (Közép-Európa 
Zóna) Bajnokságának 
hatodik fordulójában 
rajtoltak a rallycross ver-
senyzők az ausztriai Melk 
pályáján, augusztus vé-
gén. 

A kiélezett versenyben 
Végh Tamásnak a második 
helyen sikerült beérnie, így 
az összesített állásban, az 
STC-1600 kategóriában ki-
lenc ponttal áll az első he-
lyezett Csermák J. mögött. 
A kupa sorsa még nem dőlt 
el, további három futamon 
lehet bizonyítani és kihar-
colni a bajnoki aranyat. 
A kupasorozat következő 

helyszíne Nyirád lesz, ahol 
ismét a technika és a gyor-

saság kap főszerepet szept-
ember 21-én. /ks/ /fotó: vt/

Ezüstérem Melken

A dobogó második fokán Végh Tamás             

AUTÓSPORT
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Nemzeti 
Kulturális 
Alap

,,

2024. 08.28.
Kolompár Amanda Katrin

Horváth Zoltán
2024. 09.10.
Molnár Lilla

Fülöp Dominik
2024. 09.13.

Czimondor Eszter
Németh Ferenc

Házasságkötés

Búcsúzunk Józsi!

Siettél, korai volt. Később kellett volna az Attila és a 
Gyuri után menni. Most Te is az égi vizeken evezel. 
Kedveltelek. Szorgalmas, becsületes, szerény, a régi 
nagy KÓRHÁZAT építő dolgozóm voltál. Sajnos a 
gyász perceiben a klíma miatt csak gondolni volt 
időm Rád. Most itt az idő, hogy búcsút mondjak a 
közös eredményekért. Mindig számíthattam Rád. 
Búcsúzom, de emléked itt. Szeretettel gondolunk 
RÁD

Tisztelettel: Kutasi Iván és Ági

Nézzük a Malom-tavat online!
www.idokep.hu/webkamera/
tapolcatopart
Üzemeltető és az oldal
szerkesztője: 
Balázs Szilárd


